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New service provide-Advertising space 

 

Are you looking for a unique and effective advertising solution to increase brand 

exposure? Our new advertising space in men's restrooms is the perfect solution you 

need! 

 

this advertising is placed above the urinals in men's restrooms, and this seemingly 

ordinary location offers astonishing exposure. Your advertisement will be repeated and 

displayed throughout the day from 9 AM to 6:30 PM, totaling 9.5 hours, capturing the 

attention of consumers using the men's restroom. 

 

The uniqueness of this advertising format lies in the fact that people tend to spend a 

moment and actively watch the content while using the restroom. This means that your 

advertisement will not be seen as an intrusive sales pitch but will be naturally accepted 

and paid attention to. 

 

With this unique medium, your brand message will directly reach the consumers' gaze 

and be deeply embedded in their minds. The high exposure opportunity will bring you 

more target audience and potential customers for your brand. 

 

Don't miss this amazing advertising space anymore! Contact us now, and let us tailor a 

feature-rich and high-exposure advertising campaign for you, helping your brand achieve 

tremendous success in the market! 

 

 

 

新服務提供-廣告機版位 

 



您是否正在尋找一種獨特而有效的廣告形式，以提高品牌曝光率？我們推出的男廁電子廣

告看板正是您需要的解決方案！ 

 

我們的電子廣告看板位於男廁的小便斗上，這個看似普通的地方卻擁有驚人的曝光率。每

天從早上 9點到晚上 6點半，長達 9.5小時的時間裡，您的廣告將重複播放，無時無刻地

吸引著使用男廁的消費者的目光。 

 

這種廣告形式的特殊性在於，人們在使用廁所時往往會停留片刻，並主動觀看播放的內

容。這意味著您的廣告不會被視為強迫式的推銷，而是自然而然地被接受和關注。 

 

憑藉著這個獨特的媒介，您的品牌訊息將直擊消費者的目光，並深植於他們的腦海中。而

這種高度曝光的機會，將為您的品牌帶來更多的目標受眾和潛在客戶。 

 

別再忽略這個令人驚嘆的廣告通路！請聯絡我們，讓我們為您量身打造一個功能豐富且高

曝光率的廣告計劃，助您的品牌在市場中獲得巨大成功！ 

 

 

 

新しいサービスのご提供：広告の掲載 

 

ブランドの露出を高めるために、ユニークで効果的な広告形式をお探しですか？私たち

が提供する男性トイレの電子広告ボードは、まさにそのお悩みを解決できます！ 

 

当社の電子広告ボードは男性トイレの小便器に設置されており、一見普通の場所です

が、驚異的な露出率を持っています。午前 9時から午後 6時 30分までの長い 9.5時間、

あなたの広告は繰り返し再生され、男性トイレを利用する消費者の目を引き続けます。 

 

この広告形式の特異性は、人々がトイレを使用する際にしばらく滞在し、積極的に再生

されるコンテンツを視聴する傾向があることにあります。これは、あなたの広告が強制

的な販売とは見なされず、自然に受け入れられ、注目されることを意味します。 

 



このユニークなメディアを活用することで、あなたのブランドメッセージは消費者の視

線に直接訴えかけ、彼らの頭に深く刻まれるでしょう。そして、この高い露出機会によ

り、あなたのブランドはより多くのターゲットオーディエンスと潜在的な顧客を獲得す

ることができます。 

 

驚くべき広告チャネルをもう見落とさないでください！ご連絡いただければ、機能豊か

で高い露出率の広告プランをお客様に合わせて提案させていただきます。あなたのブラ

ンドが市場で大きな成功を収めるお手伝いをいたします！ 

 

 

 


